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Dialog med pensionärsrådet inför beslut om besparingar inom äldreomsorgen 
 
  
Till ordförande Gävle kommuns pensionärsråd 
 
 
Det Socialdemokratiskt ledda styret annonserade nyligen kraftiga besparingar inom 
omvårdnadsnämndens verksamheter, och mer är att vänta. Det är av största vikt för 
medborgarna och framför allt företrädarna för det kommunala pensionärsrådet är 
informerade om besparingarna, effekterna av detta och konsekvensanalyser som gjorts. Dels 
för information, dels för att inhämta synpunkter. 
 
Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 
 

1. Har det kommunala pensionärsrådet informerats om de kraftiga besparingar som 
omvårdnadsnämnden genomför inom äldreomsorgen och anhörigstöd? Om nej, 
varför inte? Om ja, vilken information gavs till rådet? 

2. Har någon konsekvensanalys genomförts gällande hur den politiska majoritetens 
besparingsförslag kan komma att påverka pensionärerna? Om ja, vad visade denna? 
Om nej, varför inte? 

3. Vilken dialog har ordförande haft med ordförande för omvårdnadsnämnden inför 
beslut?  

4. Hur avser ordförande agera framgent för att överbrygga omvårdnadsnämndens 
neddragningar för att säkra goda livsvillkor för våra pensionärer? 
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